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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Заключение мирового соглашения в банкротстве: проблемные аспекты». Предметом исследования является анализ института мирового соглашения в России, его историческая ценность и современное положение; проблемные аспекты заключения мирового соглашения в рамках дела о банкротстве, разработка путей; решение найденных проблем. Цель работы анализу и поиску путей решения проблем, сложившихся в области заключения мирового соглашения в банкротстве. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. анализ оснований и порядка заключения мирового соглашения; 2. раскрыть специфику содержания и формы мирового соглашения в деле о банкротстве физических и юридических лиц; 3. рассмотреть проблемы заключения мирового соглашения в деле о банкротстве в ходе отдельных процедур; 4. разработать план изменения положений нормативных-правовых актов, регулирующих заключение мирового соглашения; Исследование осуществляется с помощью следующих научных методов познания: анализ и синтез, метод аналогии, абстрагирования, наблюдения и описания. В результате была проанализирована проблематика заключения мирового соглашения в банкротстве, в том числе были затронуты особенно актуальные на настоящий период изменения в соответствующем законодательстве. В процессе исследования были разработаны практические рекомендации по изменению проблемных статей в области банкротства.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is «Conclusion of a settlement agreement in bankruptcy: problematic aspects». The subject of the study is the analysis of the institution of a settlement agreement in Russia, its historical value and current situation; problematic aspects of concluding a settlement agreement in the framework of a bankruptcy case, development of ways; solution to the problems found. The purpose of the work is to analyze and find ways to solve problems that have developed in the area of concluding a settlement agreement in bankruptcy. Tasks that were solved during the study: 1. analysis of the grounds and procedure for concluding a settlement agreement; 2. disclose the specifics of the content and form of the settlement agreement in the bankruptcy case of individuals and legal entities; 3. to consider the problems of concluding a settlement agreement in a bankruptcy case in the course of separate procedures; 4. develop a plan to amend the provisions of regulatory legal acts governing the conclusion of a settlement agreement; The study is carried out using the following scientific methods of cognition: analysis and synthesis, the method of analogy, abstraction, observation and description. As a result, the problems of concluding an amicable agreement in bankruptcy were analyzed, including the most relevant changes to the relevant legislation for the current period. In the process of the study, practical recommendations were developed on changing problematic articles in the field of bankruptcy.
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